
П Р О Т О К О Л  № 54 

 LІV (54) чергової сесії VІ демократичного скликання 

від 27 січня 2015 року. 

 

Місце проведення: сесійна зала Золочівської міської ради. 

Відповідно до розпорядження міського голови м. Золочева від 15.01.2015 

року № 2 "Про скликання чергової сесії міської ради", 27.01.2015 року відбулось 

засідання LІV (54) чергової сесії Золочівської міської ради VI демократичного 

скликання. 

Сесію відкрив головуючий – Гриньків І. М. – міський голова м. Золочева. 

Виконується Державний славень України. 

Присутні - 27 депутатів міської ради: Бадіков О. М., Барановська М. Г., 

Бартків І. М., Басараб В. А., Борисенко В. М., Бохна Л. М., Будзівула В.В., 

Вереда А. С., Войтків В. О., Гайковий І. Г., Гарбаль П. М., Городиловський Т. 

П., Грицишин Б. П., Грабовський В. І., Кобелька П. П., Колодка Д. І., 

Кривень М. І., Леськів О. В., Москва В. Й., Мудрик І. М., Папірянська О. О., 

Торський Т. В., Семенко М. І., Семенчук М. М., Стецюк І. Р., Шайда О. Д., 

Шумакова В. А.  

 

Відсутні - 9 депутатів міської ради: Балацький Я. В., Берчак Н. Й., Кондуш Б. 

Б., Копець В. В., Прохніцька М. М., Пастух В. В., Тершовчин І. М., Тимків Б. 

М., Торський В. М. 

У засіданні взяли участь:  

О. Лучанко – завідувач фінансово-господарського відділу міської ради; 

О. Сидорович – заступник міського голови; 

П. Шумляк – провідний спеціаліст-землевпорядник міської ради; 

 

Н. Конкуловська – спеціаліст І-ої кат. по оренді землі та об'єктів нерухомості   

комунальної власності міської ради; 

 

М. Кріксон – спеціаліст-юрист Золочівської міської ради 

 

депутати районної ради, керівники комунальних підприємств. 

Сесія розпочала роботу об 11.00 год.  

Головуючий: для ведення протоколу нам потрібно обрати секретаря сесії.  



Колодка Д. І.: пропозиція обрати депутата Борисенко Віру Миколаївну.  

Головуючий: хто за подану пропозицію, прошу голосувати. 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" – 0 депутатів. 

Головуючий: Рішення прийнято.  

Сесія вирішила: обрати секретарем LІV (54) чергової сесії VІ демократичного 

скликання депутата Борисенко Віру Миколаївну. 

Головуючий: для ведення підрахунку голосів потрібно обрати двох рахівників.  

Колодка Д. І.: пропозиція обрати депутатів Будзівулу Віталія Володимировича та 

Вереду Андрія Сергійовича. 

Головуючий: ставлю на голосування. 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" – 0 депутатів. 

Головуючий: Рішення прийнято. 

Сесія вирішила: обрати рахівниками LІV (54) чергової сесії VІ демократичного 

скликання депутатів Будзівулу Віталія Володимировича та Вереду Андрія 

Сергійовича. 

 

Головуючий: шановні депутати, Вам роздано проект порядку денного. Хто за 

прийняття порядку денного за основу, прошу голосувати. 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Головуючий: чи є зміни та доповнення до порядку денного? 

Депутат Колодка Д. І.: зняти з порядку денного питання 9, так як воно не 

пройшло комісії, а натомість внести питання "Про списання товаро-матеріальних 

цінностей МКП "Золочівтеплоенерго". 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Депутат Бартків І. М.: я подавав клопотання про перейменування вул.  

Чайковського на вул. Героїв небесної сотні, чому його немає в порядку денному? 

Головуючий: питання буде винесено на наступну сесію. 

Депутат Леськів О. В.: минув рівно місяць від дня смерті Б. Золотника, 

пропоную вшанувати його пам'ять хвилиною мовчання. 

Головуючий: пропозиція затвердити проект порядку денного в цілому.   

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 



Головуючий: Рішення прийнято. 

Головуючий: пропозиція затвердити регламент в цілому. 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Головуючий: Рішення прийнято. 

Головуючий: переходимо до першого питання порядку денного – виступи 

депутатів із заявами та оголошеннями. Шановні депутати, хто бажає виступити? 

Депутат Бадіков О. М.: до мене звернулися мешканці вул. Львівської через 

відсутність на верхніх поверхах водопостачання. 

 

Венгер М. Б.: проблема є лише в одному будинку, вирішення – встановлення в 

будинку підкачувального насоса. 

 

Депутат Кривень М. І.: питання капітального ремонту вуличного освітлення на 

вул. Вишневій та перенесення шлагбауму біля РАЦСУ з вул. Валової на вул. 

Лермонтова. 

 

Головуючий: стосовно вуличного освітлення виготовлено кошторис. 

 

Депутат Семенчук М. М.: у мене питання до депутата Торського Т. В.: чи є 

ліцензія на виготовлення проектно-кошторисної документації? 

 

Депутат Торський Т. В.: звісно. 

 

Головуючий: переходимо до першого питання порядку денного. До слова 

запрошую провідного спеціаліста - землевпорядника міської ради Шумляка П. П. 

 

Шумляк П. П.: озвучив проект рішення "Про затвердження технічної 

документації із землеустрою" гр. Павлишину І. Я. (вул. Т. Шевченка,122б) на 

земельну ділянку пл. 0,0605 га на вул. Т. Шевченка,122б – для обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про затвердження проекту землеустрою" гр. Ходиню М. 

Б. (вул. М. Коперніка,10) на земельну ділянку пл. 0,0596 га на                                 

вул. М. Коперніка,10 – для обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд; 0,0539 га – для ведення особистого 

селянського господарства. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 



 

- Проект рішення "Про затвердження технічної документації із землеустрою" 

гр. Кульчицькій С. М. (вул. Заріччя,29) на земельну ділянку пл. 0,1389 га на 

вул. Заріччя,29, з них: 0,1000 га – для обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд; 0,0389 га – для ведення особистого 

селянського господарства. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про затвердження проекту землеустрою" гр. Фалковській 

Г. І. (вул. Бродівська,8) на земельну ділянку пл. 0,0793 га на вул. 

Бродівській – для ведення особистого селянського господарства. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про затвердження технічної документації із землеустрою" 

гр. Городиловській Л. Є. (вул. Героя України Ст. Бандери,9/59) на земельну 

ділянку пл. 0,0031 га на пл. Ринок – для обслуговування гаражу. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою" гр. Питляру Володимиру Івановичу                  

(вул. Б. Хмельницького,7/66) на земельну ділянку пл. 0,0041 га на                      

вул. М. Залізняка,10а – для обслуговування гаражу. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою" гр. Сосінській Н. В. (вул. Львівська,12/9) на 

земельну ділянку пл. 0,0034 га на пл. Ринок – для обслуговування гаражу. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Шептицькому Тарасу Зіновійовичу (вул. Замкова,22) на 

земельну ділянку пл. 0,0019 га на вул. І. Репіна,1а – для обслуговування 

будівлі магазину. 

 



Голосували: "за" - 24, "проти" - 0, "утримались" - 4 депутати. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Шрам Олександрі Федорівні                                                 

(м. Львів, вул. Смольського,3/7) на земельну ділянку пл. 0,0018 га на        

вул. І. Репіна,1а – для обслуговування будівлі магазину. 

 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 3 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Діжак Наталії Зіновіївні (вул. Замкова,15) на земельну 

ділянку пл. 0,0017 га на вул. І. Репіна,1а – для обслуговування будівлі 

магазину. 

 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 3 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Пельчарському Богдану Івановичу (вул. Партизанська,11) 

на земельну ділянку пл. 0,0017 га на вул. І. Репіна,1а – для обслуговування 

будівлі магазину. 

 

Голосували: "за" - 24, "проти" - 0, "утримались" - 4 депутати. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Шептицькій Марії Петрівні (вул. Замкова,22) на земельну 

ділянку пл. 0,0019 га на вул. І. Репіна,1а – для обслуговування будівлі 

магазину. 

 

Голосували: "за" - 23, "проти" - 0, "утримались" - 5 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Івашківу Богдану Миколайовичу                                         

(вул. Г. У. Ст. Бандери,13/12) на земельну ділянку пл. 0,0017 га на                  

вул. І. Репіна,1а – для обслуговування будівлі магазину. 

 

Голосували: "за" - 23, "проти" - 0, "утримались" - 5 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 



- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Івашківу Богдану Миколайовичу                                           

(вул. Г. У. Ст. Бандери,13/12) на земельну ділянку пл. 0,0017 га на                

вул. І. Репіна,1а – для обслуговування будівлі магазину. 

 

Голосували: "за" - 23, "проти" - 0, "утримались" - 5 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Гавришків Ользі Іванівні (вул. П. Дорошенка,12) на 

земельну ділянку пл. 0,0017 га на вул. І. Репіна,1а – для обслуговування 

будівлі магазину. 

 

Голосували: "за" - 24, "проти" - 0, "утримались" - 4 депутати. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про продовження оренди землі" кооперативу "Лілія"             

(вул. І. Труша,5) на земельну ділянку пл. 0,0035 га на вул. Г. У. Ст. Бандери 

терміном на 5 років – для обслуговування торгівельного павільйону. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про розірвання договору оренди землі" з ТзОВ                 

"Р-Інжиніринг" (м. Городок, вул. Людкевича,14) пл. 0,6810 га на                  

вул. М. Шашкевича,44. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" ТзОВ "Завод вентиляційного обладнання" "Р-Венте"          

(вул. М. Шашкевича,44) на земельну ділянку пл. 0,5310 га на                    

вул. М. Шашкевича,44 – для обслуговування адмінбудинку, будівлі 

прохідної, медпункту, цеху з миття цистерн, матеріального складу, 

апаратного цеху, котельні та компресорної, сирного цеху та лабораторії. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про розірвання договору оренди землі" з ФОП Ковтуном 

Віктором Леонідовичем (м. Львів, вул. Стрийська,24/2) пл. 0,3370 га на          

вул. Бенівській,21. 



 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою" гр. Гриневичу Михайлу Васильовичу                                     

(вул. М. Шашкевича,24а/14) на земельну ділянку пл. 0,3370 га на вул. 

Бенівській,21 – для реконструкції та обслуговування гаражів під станцію 

технічного обслуговування автотранспорту. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про укладання договору оренди" гр. Гриневичу Михайлу 

Васильовичу (вул. М. Шашкевича,24а/14) на земельну ділянку пл. 0,3370 га 

на вул. Бенівській,21 – для реконструкції та обслуговування гаражів під 

станцію технічного обслуговування автотранспорту терміном на 1 рік. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

 

- Проект рішення "Про внесення змін в рішення сесії міської ради від 

26.11.2014 року № 1548" гр. Попадюка Богдана Петровича                              

(вул. Галицька,12) на земельну ділянку пл. 0,1455 га на вул. Львівській,50д 

– для обслуговування нежитлової будівлі. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 
 

- Проект рішення "Про виготовлення детального плану території"                   

гр. Турчину Віталію Євгеновичу (вул. Партизанська,20а) на земельну 

ділянку пл. 1,0189 га на вул. Лесі Українки,37 – для обслуговування 

будівель кормокухні, гаражу, вагової будки та ведення особистого 

селянського господарства. 

 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Рішення прийнято. 

- Проект рішення "Про затвердження детального плану території" пл. 0,7900 

га на вул. Закарпатській,3 – для обслуговування виробничих будівель і 

споруд та адмінбудинку із житловими квартирами. 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 



Рішення прийнято. 

- Проект рішення "Про затвердження проекту землеустрою" ТзОВ "Полтех", 

посилаючись на рішення Золочівського районного суду Львівської області 

від 28.11.2011 року, ухвалу Львівського апеляційного адміністративного 

суду від 11.09.2014 року, протокол депутатської комісії з земельних питань, 

екології, містобудування, архітектури та охорони історичного середовища 

міста, враховуючи звернення ТзОВ "Золочівагробуд". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: звернувся до депутатів стосовно надання слова депутатам 

Золочівської районної ради Ю. Банаху та Й. Барабашу. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 28, проти – 0, утримались – 0 депутатів. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: до слова запрошую депутата райради Ю. Банаха. 

ВИСТУПИВ Банах Ю. О.: мною надано проект землеустрою з позитивними 

висновками усіх служб району, не вбачаю підстав для відмови. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: до слова запрошую депутата райради Й. Барабаша. 

ВИСТУПИВ Барабаш Й. П.: виготовлена вся техдокументація, довідка про 

балансову вартість, та ми не можемо виробити права власності, оскільки йдуть 

судові процеси.  

Депутат Бартків І. М.: потрібно шукати компроміс, яке б ми рішення не 

прийняли, воно буде оскаржене в суді. 

Депутат Папірянська О. О.: з огляду на те, що земельна комісія не була на місці, 

своїх пропозицій не надала, пропоную це питання відкласти на доопрацювання. 

Шумляк П. П.: нам необхідно прийняти рішення для оскарження в суді. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: якщо ми приймемо рішення відповідно до проекту, а одну із 

сторін це рішення не влаштує, то він має право оскаржити його в суді. ТзОВ 

"Золочіваргобуд" буде залучений до розгляду цієї справи. Єдиний компромісний 

варіант – внести зміни до проекту землеустрою. Ставлю на голосування проект 

рішення в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 16, проти – 0, утримались - 12 депутатів. 

Рішення не прийнято. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: переходимо до наступного питання. До слова запрошую 

Колодку Д. І. 

Колодка Д. І.: пропоную перший проект рішення "Про встановлення ставок 

податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки на 2015 рік". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: проект рішення Вам роздано, прошу голосувати за проект 

рішення в цілому. 



 

Голосували: "за" - 28, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Рішення прийнято. 

Колодка Д. І.: наступний проект рішення "Про встановлення ставок акцизного 

податку з роздрібних продажів пива, алкогольних напоїв, тютюнових виробів та 

палива". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: проект рішення в цілому, хто "за", прошу голосувати. 

Голосували: "за" - 27, "проти" - 0, "утримались" - 1 депутат. 

Рішення прийнято. 

Колодка Д. І.: проект рішення "про встановлення ставок земельного податку". 

 

Депутат Бартків І. М.: у п. 3 додатку до рішення пропоную викинути фразу 

"підакцизної групи", а п. 14 - "Розміщення відділень "Укртелекому" пропоную 

3%. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: проект рішення за основу. 

 

Голосували: "за" - 27, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: хто за пропозицію депутата Бартківа І. М., прошу голосувати. 

 

Голосували: "за" - 27, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Депутат Папірянська О. О.: п. 4 "Надання юридичних консультацій, 

нотаріальних послуг" – 3% вважаю надто високою ставкою, пропоную 2%. 

 

Депутат Москва В. Й.: п.6 та п. 16  - аптеки та мобільний зв'язок пропоную не 

2%, а 3%. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю на голосування пропозицію депутата                    

Папірянської О. О. 

 

Голосували: "за" - 24, "проти" - 0, "утримались" - 1 депутат. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю на голосування пропозицію депутата Москви В. Й. 

 

Голосували: "за" - 27, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю на голосування проект рішення в цілому.  

 

Голосували: "за" - 27, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Рішення прийнято. 



Колодка Д. І.: проект рішення "Про внесення змін та затвердження соціально-

економічних програм м. Золочева". 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: чи є запитання до доповідача? Немає. Ставлю на голосування 

проект рішення в цілому. 

 

Голосували: "за" - 27, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Рішення прийнято. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: до слова запрошую завідувача фінансово-господарським 

відділом О. Лучанко.  

Прошу попрацювати без перерви. 

Ставлю на голосування таку пропозицію. 

 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 2 депутати. 

 

Лучанко О. Б.: озвучила проект рішення "Про міський бюджет м. Золочева на 

2015 рік". Додатки №№ 1 – 7 , титульні списки та пояснювальна записка є 

невід'ємною частиною до цього рішення.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: проект міського бюджету за основу. Хто "за", прошу 

голосувати. 

 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: чи є запитання? 

 

Депутат Колодка Д. І.: пропозиція видатки по бюджету голосувати по пунктах. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю на голосування пропозицію депутата Колодки Д. І. 

 

Голосували: "за" - 15, "проти" - 0, "утримались" – 0 депутатів. 

 

Депутат Бартків І. М.: у мене є зауваження  по доходах, прошу включити  200 

тис. грн. на допомогу учасникам АТО. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ми мали ряд тривалих засідань по доходах і видатках. 

Пільгами користуються учасники АТО згідно рішення виконкому стосовно усіх 

комунальних підприємств та по довкіллю. 

 

Депутат Колодка Д. І.: пропоную взяти 5-ти хвилинну перерву. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю дану пропозицію на голосування. 

 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: після перерви продовжуємо роботу. 

 



Депутат Колодка Д. І.: п.16 – спрямування вільних залишків – до фінансування 

тротуару  на вул. Пачовського, а також на вул. Бенівській. 
 

ГОЛОВУЮЧИЙ: стосовно вул. Пачовського абсолютно слушне питання. 

 

Депутат Бартків І. М.: я би просив депутата Колодку Д. І.  зняти свою 

пропозицію і надати кошти учасникам АТО. 

 

Депутат Колодка Д. І.:  це не моє особисте прохання, а фракції ВО "Свобода". 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю на голосування пропозицію депутата Колодки Д. І. 

 

Голосували: "за" - 26, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 
  
Депутат Войтків В. О.: пропозиція надавати допомогу потерпілим учасникам 

АТО. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ставлю на голосування. 
  

Голосували: "за" - 26, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Депутат Кривень М. І.: прошу включити в ремонт доріг вул. Базарну і при 

ремонті вул. Ак. Павлова врахувати заїзд до лікарні. 

 

Депутат Колодка Д. І.: благоустрій міста – передбачено 2 млн. грн., пропозиція 

станом на сьогоднішній день надати 1 млн. грн., а після звіту керівника МВ ЖКП 

– додати другий мільйон. 

 

Депутат Гарбаль П. М.: рішення комісії -  2 млн. грн. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: потреба є 2,7 млн. грн., нами заплановано 2 млн. грн. 

 

Депутат Кривень М. І.: бюджетна комісія дотримувалась чинного законодавства. 

 

Депутат Колодка Д. І.: пропозиція до звіту начальника Золочівського МВ ЖКП 

не надавати жодних коштів. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: розуміємо, що на потреби благоустрою міста Золочівському 

МВ ЖКП потрібно понад 2 млн. грн. Є пропозиція від фракції ВО "Свобода", 

щоби надати 1 млн. грн. до звіту начальника МВ ЖКП. 

 

Депутат Будзівула В. В.: скільки є членів бюджетної комісії і скільки потрібно 

голосів для прийняття рішення? 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: Ви повинні знати, скільки є членів , берете участь у засіданнях 

бюджетної комісії. 

 

Депутат Семенчук М. М.: працює на сьогоднішній день 7 депутатів, а по списку 

є 8. 



Депутат Бартків І. М.: депутат Тимків Б. М. подав заяву на складання 

депутатських повноважень, Ви її не подали на сесію. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: яку ми мету переслідуємо, обговорюючи це питання. Є 

видатки на благоустрій міста 2 млн. грн. Ставлю на голосування пропозицію 

депутата Колодки Д. І., щоби МВ ЖКП виділити 1 млн. грн. 

 

Депутат Бартків І. М.: доводжу до Вашого відома, що рішення бюджетної 

комісії не набрало необхідної кількості голосів. 

 

Депутат Мудрик І. М.: наша комісія працює не декілька днів, тобто всі прийняті 

нами попередні рішення не мають юридичної сили? 

 

Депутат Колодка Д. І.: проект рішення повинен розглядатись спочатку на 

комісії, а далі він виноситься на розгляд сесії. Пропозиція ВО "Свобода" виділити 

1 млн. грн., а рівно через місяць заслуховуємо керівника МВ ЖКП і за підсумками 

його звіту додаємо чи не додаємо 1 млн. грн. 

 

Депутат Гарбаль П. М.:  хто повинен слідкувати за роботою комісії? 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: на даний час даємо МВ ЖКП 1 млн. грн., а після звіту ще один 

мільйон гривень. Хто "за", прошу голосувати. 

 

Голосували: "за" - 12, "проти" - 0, "утримались" - 14 депутатів. 

 

Депутат Колодка Д. І.: пропозиція фракції ВО "Свобода" щодо будинків, які 

знаходяться на балансі МВ ЖКП – надаємо кошти за умови створення ОСББ, 

надати на наступний виконком економічно обґрунтовані тарифи. 

 

Депутат Стецюк І. Р.: питання до Колодки Д. І.: виділення коштів для житлових 

будинків за умови створення ОСББ, а міська рада при передачі житлового 

будинку зможе зробити капітальний ремонт згідно чинного законодавства? 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ми розуміємо, що на сьогоднішній день є багато будинків в 

технічно незадовільному стані. Ми повинні рекомендувати мешканцям 

створювати ОСББ. 

 

Депутат Борисенко В. М.: мешканці будинків так несуть відповідальність за 

ремонти під'їздів, підвалів, сплачуючи до МВ ЖКП квартирну плату. 

 

Депутат Бартків І. М.: минулого року було рішення з приводу співфінансування 

ОСББ та міської ради (50:50). 

 

Депутат Мудрик І. М.: якщо міська рада зробила ремонт, рекомендувати 

мешканцям створити ОСББ. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: слушна ініціатива, провести збори мешканців про створення 

ОСББ. Ставлю пропозицію на голосування. 

 



Голосували: "за" - 26, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

Депутат Городиловський Т. П.: я би рекомендував при зустрічі з головами 

ОСББ встановити виконкомом тариф. ОСББ не збирає  належного тарифу. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: ми проведемо загальні збори голів ОСББ і напрацюємо 

рекомендації від виконкому міської ради, чи ми маємо право прийняти тариф для 

голів ОСББ – це правовий аспект. 

 

Депутат Колодка Д. І.: на сьогоднішній день є 70-80 ОСББ, а рішення по 

тарифах є може у п'яти. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: вони не зобов'язані затверджувати це на засіданні виконкому. 

Повертаємося до бюджету. 

Ставлю на голосування проект міського бюджету в цілому. Хто за таку 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Голосували: "за" - 26, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Лучанко О. Б.: проект рішення "Про затвердження структури та кошторису 

видатків на утримання апарату управління Золочівської міської ради на 2015 рік". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: хто за проект рішення в цілому, прошу голосувати. 

Голосували: "за" - 26, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Лучанко О. Б.: проект рішення "Про внесення змін в рішення L сесії від 

10.09.2014 року № 1423" "Про включення в умови договору попередньої оплати". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: проект рішення в цілому. 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: до слова запрошую Колодку Д. І. 

Колодка Д. І. : проект рішення "Про затвердження переліку об'єктів комунальної 

власності, що підлягають приватизації у 2015 році". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: проект рішення в цілому. Ставлю питання на голосування. 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

Колодка Д. І.: проект рішення "Про затвердження плану роботи Золочівської 

міської ради на 2015 рік". 

ГОЛОВУЮЧИЙ: якщо немає зауважень, ставлю на голосування проект рішення 

в цілому.  

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 



ГОЛОВУЮЧИЙ: до слова запрошую заступника міського голови Сидоровича    

О. М. 

Сидорович О. М.: проект рішення "Про списання товаро-матеріальних цінностей 

МКП "Золочівтеплоенерго", мова йде про обладнання, демонтоване на котельнях. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: запитання? Проект рішення в цілому, прошу голосувати. 

Голосували: "за" - 25, "проти" - 0, "утримались" - 0 депутатів. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: шановні депутати, в нас є питання різного. Хто бажає 

виступити. 

Депутат Москва В. Й.: минулого року піднімалося питання підняття тарифів 

ТзОВ "Золочівенергоресурс" та ТзОВ "Золочівенергоінвест". Виконавчим 

комітетом ці тарифи були підняті і затверджені. У храмі Воскресіння Господнього 

виставили рахунок, як "іншим споживачам", плата висока. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: заступники працюють над цим питанням. 

Депутат Борисенко В. М.: проект рішення "Про списання товаро-матеріальних 

цінностей". На що підуть кошти за списаний металобрухт? 

Депутат Москва В. Й.: кошти, що поступають на рахунок, йдуть на погашення 

боргу. 

Депутат Кривень М. М.: прохання комісії до Ю. Кулика привести до порядку 

магазин, облагородити газетний кіоск, благоустрій дороги до міських туалетів. 

Депутат Бохна Л. М.: стосовно теплового режиму - температура в приміщеннях 

сягає 30 градусів, прошу створити комісію. 

Депутат Семенчук М. М.: дуже швидко зачитувались питання, проект рішення 

"Про затвердження переліку об'єктів, що підлягають приватизації у 2015 році"  ми 

проголосували в цілому наша бюджетна комісія – 4 голоси проти, а 2 – на розгляд 

сесії. Прошу поставити на розгляд сесії питання по вул. Шашкевича,9. 

ГОЛОВУЮЧИЙ: по процедурі у різному не можемо. 

Депутат Семенчук М. М.: тоді по процедурі на розгляд наступної сесії. 

Шановні депутати, усі питання порядку денного вичерпані. Дозвольте мені 

засідання LІV (54) чергової сесії VІ демократичного скликання Золочівської 

міської ради оголосити закритим. 

Виконується Державний славень України. 

Голова засідання        __________                           І. М. Гриньків  

Секретар         __________            В. М. Борисенко  


